

PROPERTY MARKET

1) 数据说话: 珠海人接受多贵的房子? 买房, 最关心的是什么? 当然是价格! 那么, 在珠海, 广大的购房者一般能接受的房价到底是多少? 成交是最好的说明, 凤凰君通过整理Q房网, 贝壳找房, 乐有家三家... 凤凰网房产珠海站 10:32

Data speak: How expensive can people in Zhuhai accept? What do you care about most when buying a house? Of course it is the price! So, in Zhuhai, what is the housing price that the majority of home buyers can generally accept? The transaction is the best explanation. Phoenix is looking for a house by organizing the QFang.com, Shells, and Leyoujia. Three of them... Phoenix.com Real Estate Zhuhai Station 10:32

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: zhuhai.house.ifeng.com | 24h

2) 年底买房能不能捡漏? 不妨先看看珠海这两张房价图再做决定!

Can I buy a house at the end of the year? You might as well take a look at these two price maps in Zhuhai before making a decision!

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: news.zh51home.com | 24h

3) 是涨是降? 珠海12月最新房价出炉! 看看你还能买得起哪里?

Is it up or down? Zhuhai's latest house prices will be released in December! See where else you can afford it?

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: zh.news.fang.com

4) 天地源: 7.2亿元摘珠海北围商住地块 溢价36.4%

Tiandiyuan: 720 million yuan to pick Zhuhai Beiwei commercial and residential land, a premium of 36.4%

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: news.leju.com | Data

5) 土拍预告 | 12月2日39城115宗地块出让, 其中北京、珠海、重庆等有宅地出让

land auctions notice | December 2 39 115 city land transfer, including Beijing, Zhuhai, Chongqing and other residential land piece have a house to sell

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: news.fang.com

6) 楼面价3744元/㎡! 毗邻珠海大道! 珠海汇华竞得高栏港8万平住宅地

Floor price is 3744 yuan/㎡! Adjacent to Zhuhai Avenue! Zhuhai Huihua bid for 80,000 square meters of residential land in Gaolan Port

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: zh.leju.com

7) 2020年12月2日珠海天地源置业有限公司竞得珠海市1宗住宅用地 楼面价14872元/㎡

On December 2, 2020, Zhuhai Tiandiyuan Real Estate Co., Ltd. won a bid for a residential land in Zhuhai City with a floor price of 14872 yuan/㎡

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: news.3fang.com

8) 横琴涨! 南湾涨! 11月珠海楼市成交火热! 有盘备案价突破5.6万/㎡

Hengqin rises! South Bay rose! The Zhuhai property market is hot in November! The record price with a disk exceeded 56,000/㎡

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: zh.leju.com

9) 珠海按下城市西进“加速键” 金湾楼市再迎火热趋势!

Zhuhai presses the "accelerator key" for the city's westward advancement. Jinwan property market meets the hot trend again!

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: zh.focus.cn

10) 激战45分钟! 约14874元/㎡! 天地源7.2亿北围再落子! 继上周三中海105亿夺十字门靓地后, 珠海年终拍地盛宴第二战在高新区科创北围打响! 激战45分钟! 就在刚刚, 天地源力压群雄, 以总价7.2亿, 楼面价约14874/㎡斩获高新区... 凤凰网房产珠海站 14:22

Fight for 45 minutes! About 14,874 yuan/㎡! Tiandiyuan 720 million yuan and then settle in Beiwei! Following Zhonghai's 10.5 billion win at Shizimen last Wednesday, the second battle of Zhuhai's year-end land auction took place at the Kechuang Beiwei of the High-tech Zone! The fierce battle was 45 minutes! The floor price is about 14,874/㎡ and won the high-tech zone... Phoenix Network Real Estate Zhuhai Station 14:22

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: zhuhai.house.ifeng.com

DEVELOPERS

11) 12月3日, 由珠海采筑电子商务有限公司(以下简称“采筑”)主办的第三次“联合者大会”于深圳召开, 大会以“三生万物、DT赋能”为主题, 万科集团总裁祝九胜、微软全渠道事业部首...

On December 3, the third "Union Conference" sponsored by Zhuhai Caizhu Electronic Commerce Co., Ltd. (hereinafter referred to as "Caizhu") was held in Shenzhen. The theme of the conference was "Sansheng Everything, DT Empowerment". China Vanke Co Ltd President Zhu Jiusheng, the head of Microsoft's Omni-channel Business Unit...

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: 21jingji.com

OTHER

12) 重磅! 单价2.5万/平! 劲销8亿! 百人挤爆现场! 珠海未来三年计划曝光.....

*important! Unit price 25,000/flat! Strong sales of 800 million!
Hundreds of people crowded the scene! Zhuhai plans for the next three years to be exposed...*

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: zh.news.fang.com

This is an automatically generated email.

All headlines and links content displayed above is publicly available content found on publicly available websites.

The headlines and links displayed above were found through Kubro Search(TM), a service from Robotic Online Intelligence Ltd, on the day indicated above, but not necessarily published by the source on the same day. The sender of this email does not make any guarantees or representations as to the content displayed above, especially to its accuracy, and does not take any responsibility and will not be liable for the content distributed, for any errors, omissions or other problems in such content, or for any actions taken that rely on such content.

THIS SERVICE MAY CONTAIN TRANSLATIONS POWERED BY GOOGLE. GOOGLE DISCLAIMS ALL WARRANTIES RELATED TO THE TRANSLATIONS, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY WARRANTIES OF ACCURACY, RELIABILITY, AND ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NON-INFRINGEMENT.